
Generalforsamling Grenaa Badmintonklub 
 

Onsdag den 6. marts 2024 kl. 19:00 
 

Referat 
 
 

 
1. Valg af dirigent. 

Vivi Risgaard blev valgt 
 

2. Formandens beretning 
Det er med stor tilfredshed, at jeg på vegne af bestyrelsen kan aflægge beretning for året 2023 i 

Grenaa Badminton Klub.  

Året, der er gået, har som altid været begivenhedsrigt og fyldt med både udfordringer og triumfer.  

På den sportslige front har vi igen haft en rigtig fin sæson for både ungdoms-, senior- og 

motionsholdene.  

Vores førstehold har leveret flot og har stadig mulighed for sikre oprykning til DS. På samme tid har 

vores andethold sikret overlevelse i serie 1, hvilket vidner om klubbens brede og konkurrenceevne 

på forskellige niveauer.  

På ungdomssiden har der været flotte resultater og det er nærmest ugentligt, at man kan følge 

opdateringer på FB med spillere, der har været til stævner og vundet præmier rundt omkring i 

Danmark. Det er flot og det er altid dejligt at kunne følge med, så fortsæt endelig med de mange 

opdateringer.  

Endvidere ligger et af vores ungdomshold til kvalificering til DM for hold, hvilket også lover godt for 

fremtiden. 

Netop på ungdomssiden skal vi være meget stolte af, at Grenaa Badminton Klub er blevet kåret som 

årets ungdomsforening af DGI Østjylland. Denne anerkendelse er et resultat af dedikerede trænere, 

engagerede spillere og den samlede klubånd, der gør os til meget mere end bare en badmintonklub. 

Når vi ser på regnskabet for året, bemærker vi desværre et underskud på 64.000 kr. Det er nyt men 

ikke overraskende og uventet, da 2023 har budt på en del ekstraordinære udgifter, hvoraf nogle blev 

annonceret på seneste generalforsamling.  

Underskuddet kan henføres til bla.: 

- En sponsor er mistet på grund af konkurs 

- Massive investeringer i trænerkurser for at sikre, at vores trænere er opdaterede 

- Ombygning af Bane 7 

- Installation af en ny drikkevandsautomat 

Derfor er underskuddet som sagt ikke uventet men bestyrelsen er overbevist om, at disse 

investeringer vil bidrage positivt til klubbens udvikling på lang sigt. 

Men der er også små opmærksomhedspunkter:  



- Vi ser et lidt højere forbrug af bolde 

- et uventet mindre overskud i Bane 7 

 

Det er områder vi vil have fokus på i den kommende sæson.  

Selvom vi står over for lidt økonomiske udfordringer, er vi som bestyrelse trygge ved, at der er taget 

de nødvendige skridt for at sikre klubben. Vi har en solid struktur, dedikerede medlemmer, så 

fremtiden ser udmærket ud.   

Til sidst et lille hjertesuk:  

Vi oplever som klub større og større problemer med et utæt tag. Nu har det nået et punkt, hvor blot 

en lille smule regn betyder vand på banerne. Det gør det svært at gennemføre træninger og at 

afvikle holdkampe. Derudover udgør vand på banerne en voldsom risiko for skader for både vores 

spillere og vores gæster.  

Vi håber meget på en løsning af forholdene snarest muligt.  

Sidst vil jeg på bestyrelsens vegne gerne takke alle vores sponsorer og vores frivillige for den 

fortsatte støtte til Grenaa Badminton Klub.  

Uden støtten var der mange ting, der ikke kunne lade sig gøre. 

Så en stor tak til jer og god fornøjelse med 2024 

 

Beretningen blev godkendt 

 
3. Fremlæggelse af det reviderede regnskab og budget for det kommende regnskabsår til 

godkendelse. 
Regnskab og budget blev godkendt (kan ses på opslagstavlen) 

 
4. Indkomne forslag. 

Der var ikke modtaget forslag 
 

5. Valg af bestyrelse. 
Christian Kirkegaard og Anja Lykke Larsen blev genvalgt 

 
6. Valg af bestyrelsessuppleant 

Bo Kjeldsen blev valgt 
 

7. Valg af 2 revisorer 
Svend Larsen og Steen Dalgaard blev valgt 

 
8. Eventuelt 

Leverandør af bolde blev drøftet og der blev opfordret til at prøve andre mærker (RSL og Yonex) for 
på denne måde at få bedre og mere holdbare bolde.  

 


